
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1635
Vil ministeren redegøre for, hvordan tre sikkerhedsvagter ifølge nyhedsmediet Altinget 
har kunnet passe på topministre og embedsmænd, selv om de var direkte afvist som 
egnede til opgaven efter et sikkerheds- og baggrundstjek fra Politiets Efterretningstjene-
ste (PET)? Vil ministeren endvidere redegøre for, hvornår man første gang blev bekendt 
med dette alvorlige sikkerhedsbrud samt hvilke forholdsregler man i den forbindelse tog. 
Desuden bedes ministeren evt. i fortrolig form at oversende den tilbundsgående redegø-
relse om sagen, til Folketingets Retsudvalg. Der henvises til artiklen ”Vagter afvist af PET 
passede på ministre og embedsmænd”, Altinget, den 27. september 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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